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  Saopštenje
    Konferencija za novinare Saveza bačkih Bunjevaca
    

  

   Koliko god se to sviđalo ili ne sviđalo Bunjevcima ili kom drugom, istina je, raskol u
Nacionalnom savetu postoji. Nastao je u momentu kada je najvažnija ustanova formirana da
neguje kulturu, nauku, književnost i stvaralaštvo u bunjevačkoj nacionalnoj zajednici, zaključila
politički ugovor sa jednom političkom strankom radi izlaska na izbore u interesu pojedinaca.
Pokušaj da se očuva, ili bar prikaže, kakvo takvo jedinstvo, definitivno je propao činom ulaska
Aleksandra Matkovića na političku scenu.

  

Pitanje je prosto: Treba li Bunjevci da sami oblikuju svoje političke potrebe i da ih realizuju u
saradnji sa drugima, ili treba da nas pojedinci iz ličnih interesa podvode drugim strankama kao
glasačko telo.

  

Odgovor je jasan: Savez bačkih Bunjevaca čvrsto stoji na putu realizacije zacrtanih ciljeva u
„Platformi“ koja je postavljena, i gradi svoj politički put pod bunjevačkim imenom.
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U ovim pitanjima kompromisa nema i ne može biti.

  

   Približavaju se izbori za novi nacionalni savet i raskol u nacionalnom savetu je namerno
izazvan u želji grupe oko Aleksandra Matkovića, da po svaku cenu preuzmu institucije koje
sada dobro funkcionišu.

  

   Nikada do sad nisu postizani bolji rezultati nego u periodu kako Nacionalni savet vodi Branko
Pokornić. Nikada do sad nije bio vidljiviji napredak u razvoju institucija u bunjevačkoj zajednici
nego u poslednje dve godine rada „Bunjevačkog informativnog centra“. Napadnute su upravo
ove dve institucije. Na divljoj i nezakonito održanoj sednici „smenjen“ je Branko Pokornić i
razrešen je Upravni odbor NIU „Bunjevačkog informativnog centra“.

  

Za nas je potpuno jasno:

  

   Održana je nelegitimna sednica, suprotno Zakonu, Statutu i Poslovniku. Branko Pokornić je i
dalje legitimni predsednik Nacionalnog saveta, sve dok se, u skladu sa zakonom, u registar
Ministarstva ne upiše neko drugi.

  

   Smena Upravnog odbora NIU BIC-a nije legitimna i NIU BIC nastavlja normalno da radi. Ne
pada nam na pamet da tek tako prepustimo da ovom ustanovom rukovodi Aleksandar Matković.

  

Ukoliko se na zakonit način formira neka nova većina u Nacionalnom savetu koja će potvrditi
ovakvo stanje, radiće bez nas, a biće i novih izbora.

  

Predsednik SBB:

  

Mirko Bajić     
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